
 
JEGYZŐKÖNYV 

a Budaörsi Részönkormányzat –Kamaraerdő 
2010. március 1-i  

 üléséről 
 
Helyszín: Kamaraerdei Közösségi Ház, Kismartoni u. 45. 
 
Jelen vannak: Dr. Kisfalvi Péter elnök, Kis Gyula, Mátay József, Hoós Sándor, 
Paróczi Tamás, Nagy Géza, Schaffer Beatrix, Szulyovszky László, Bódis Tamás 
tagok, Szabó Lászlóné a Közösségi Ház vezetője.  
 
Dr. Kisfalvi Péter elnök köszöntötte a megjelenteket, megállapította a 
határozatképességet, és az ülést megnyitotta. 
 
Jegyzőkönyvvezető: Ládonyi János 
 

Dr. Kisfalvi Péter javaslatot tett a napirendi pontokra az alábbiak szerint:  
1. Kamaraerdő tavaszi bejárás. 
2. Budaörs 2010. évi költségvetése. 
3.  Egyebek 

Paróczi Tamás javasolta napirendre venni a Kismartoni u. 45. sz. alatti, a Közösségi 
Házban működő gyógyszertár helyzetét. Bódis Tamás javasolta megtárgyalni a 
Hosszúréti patak melletti kutyafuttató ügyét. Szulyovszky László megtárgyalásra 
javasolta az új – kamaraerdei – buszjárat kialakítása anomáliáit. 
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Napirend: 

 

1. Kamaraerdő tavaszi bejárás. 
2. Budaörs 2010. évi költségvetése. 
3.   Közösségi Házban működő gyógyszertár helyzete. 
4.   A RÖK 2009. évi közbiztonsági pénzmaradványa – céltartalék felhasználása –  
      a Hosszúréti patak melletti kutyafuttató ügye. 
5.   Az új – kamaraerdei – buszjárat kialakítása anomáliái. 
6.   Egyebek 

       
A Részönkormányzat egyhangúlag ( 9 igen szavazattal) elfogadta a kiegészített 
napirendet. 
 

1. Kamaraerdő tavaszi bejárás. 
 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy március folyamán a polgármesteri hivatal 
illetékeseivel szeretné bejárni Kamaraerdő területét, ennek időpontját és részvevőit 
még egyezteti. A nagytakarítás az előző ülésen javasolt 2010. április 17-én lesz. 
Addig is kér mindenkit, hogy ha valamit észlel, valamilyen problémája van, azt 
jelezze felé, hogy a bejáráson el tudja azokat mondani.  
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Budaörs Kamaraerdő Részönkormányzat a kamaraerdei tavaszi takarítását 
2010, április 17-én tartja meg. 
 
A Részönkormányzat egyhangúan (9 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 
 

2. Budaörs 2010. évi költségvetése. 
 
Dr. Kisfalvi Péter tájékoztatta a RÖK-öt, hogy a tavalyi évben szerepelt a Kismartoni 
út átépítése és a Hosszúréti patak melletti park kialakítása folytatása, az eredeti 
tervezetből mind a kettő kimaradt. Kisebb harcok után sikerült elérni, hogy a 
Kismartoni út átépítése visszakerült a költségvetésbe. A kamaraerdei fejlesztésekre 
vonatkozó többi javaslatot kihúzták. Az utat több részletben építik át, ha meglesz a 
kivitelezés nyertese lakossági és szakmai egyeztetést fog kezdeményezni. 

 
 
3.   Közösségi Házban működő gyógyszertár helyzete. 

 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy Paróczi Tamás észrevételezte, hogy a Közösségi 
Házban működő gyógyszertár nem látja el megfelelően a feladatát, sem a nyitva 
tartás, sem a választék tekintetében. A heti 168 óra helyett jó, ha 8 órában tart nyitva. 
Javasolja, hogy a RÖK kezdeményezze az önkormányzatnál, hogy a gyógyszertár 
üzemeltetőjével –bérlőjével – az önkormányzat mondja fel a bérleti szerződést és 
hirdesse meg a helyiséget. 
Paróczi Tamás elmondta, hogy az orvosi rendelések idején sem tart nyitva a 
gyógyszertár. Ha a gyógyszertár nem megy, legyen bármi más tevékenység. Az 
orvosok nem férnek el a rendelőkben, a rosszul működő gyógyszertár csak a helyet 
foglalja. Ha csak egy pályázó lesz a gyógyszertárra, akkor egy évre kell megkötni a 
szerződést, és ki kell értékelni az egy év tapasztalatait. 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy ne kössék meg a pályázatnál a tevékenységet, a 
pályázatok birtokában lehet dönteni. Nagy Géza elmondta, hogy egyetért Dr. Kisfalvi 
Péter javaslatával. 
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Budaörs Kamaraerdő Részönkormányzat javasolja Budaörs Város 
Önkormányzat Képviselő-testületének, hogy a Kismartoni u. 45. sz. alatti 
Közösségi Házban működő gyógyszertár bérleti szerződést mondja fel – 
tekintettel arra, hogy a gyógyszertér csak heti 8 órában tart nyitva, valamint az 
árú készlete nem megfelelő, nem felel meg a lakosság igényeinek - és a 
helyiséget pályáztassa meg. 
 
A Részönkormányzat egyhangúan (9 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 

 
4. A RÖK 2009. évi közbiztonsági pénzmaradványa – céltartalék 

felhasználása –  a Hosszúréti patak melletti kutyafuttató ügye. 
 



Bódis Tamás elmondta, hogy a tavalyi beruházási programban szereplő 20 millió Ft. 
összegű, a kutyaiskolára biztosított forrás nem került felhasználásra, a kutyaiskola 
nem valósult meg. Célszerű lenne legalább egy bekerített kutyafuttatót építeni a RÖK 
tavalyi pénzmaradványából. Erre nagy igény lenne a lakosság részéről. Ki kellene 
helyezni néhány kutyapiszok gyűjtő edényt is.  
Szulyovszky László saját tapasztalatai alapján javasolja a kutyafuttató létesítését. 
Kéri, hogy a közterület felügyelet, illetve a rendőrség többet ellenőrizze a kutyák 
szabadon futtatását közterületen. 
Kis Gyula felvetette, hogy a közterületen a kutyasétáltatást fokozottabban kellene 
ellenőrizni. 
Paróczi Tamás felvetette, hogy érthetetlen, mi módon lett a kutyaiskolából 
kutyafuttató. Gyakorlatilag három-négy éve ebben az ügyben érdemi előrelépés nem 
történt. A kutyatartók egy része nem tartja be az általános szabályokat sem, csak 
abban az esetben érdemes megcsinálni a kutyafuttatót, ha azt gondozzák, tisztán 
tartják.  
Dr. Kisfalvi Péter szerint először meg kell ismerni a kutyafuttató létesítésnek 
lehetőségét, annak anyagi vonzatát. 
Bódis Tamás javasolta, hogy a kutyafuttató területe a meglévő tervek alapján legyen 
kijelölve. Legyen bekerítve és egy földmunkagép planírozza el a terepet, majd be kell 
vetni fűvel. 
Bódis Tamás az alábbi határozati javaslatot tette: 
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Budaörs Kamaraerdő Részönkormányzat felkéri a Budaörs Város 
Önkormányzatot, hogy a kamaraerdei – korábbi tervekben kijelölt – területet 
bekeríthesse a RÖK költségén, és kutyafuttatóként használja.  
 
A Részönkormányzat egyhangúan (9 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 

5. Az új – kamaraerdei – buszjárat kialakítása anomáliái. 
 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a RÖK februári ülésén adott tájékoztatást a 
buszjáratról tartott szavazás eredményéről, amely szerint a lakosság javaslata 
alapján módosítsák a kamaraerdei buszjárat útvonalát kiegészítve, hogy az óvodáig 
tegyen egy kitérőt. De ez önmagában kevés, kérte a jegyzőt, hogy készíttessen 
előterjesztést a buszjárat útvonalának módosításáról. A jegyző azt a tájékoztatást 
adta, hogy a RÖK kezdeményezze határozatban a módosítást és kérje fel a jegyzőt 
az e tárgyú előterjesztés elkészíttetésére.  
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Budaörs Kamaraerdő Részönkormányzat felkéri a Budaörs Város 
Önkormányzat jegyzőjét, hogy készíttessen előterjesztést a képviselő-testület 
soron következő ülésére, amelyben a lakossági szavazás eredményének 
megfelelően módosítsa a képviselő testület a kamaraerdei buszjárat útvonalát, 
azzal a kiegészítéssel, hogy a busz közlekedjen a Kamaraerdei Óvodáig.  
 
A Részönkormányzat egyhangúan (9 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 



Schaffer Beatrix kérdezte, hogy a korábban – a telefonos közbenjárásra – leállított 
buszmegálló telepítések miért folytatódtak, miért telepítettek új megállókat 
indokolatlanul. 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a hivataltól azt a tájékoztatást kapta, hogy a 
telepítésre vonatkozó határozat van érvényben, azt kell végrehajtani. Januárban 
jelezte, hogy a megállókat nem kellene telepíteni, mert várható, hogy más útvonal 
kerül meghatározásra. 

 
 
6. Egyebek 

 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a március 15-i koszorúzáson javasolja Schaffer 
Beártx és Kis Gyula képviselje a RÖK-öt. 
 
Kamaraerdő Napja előkészítése. 
 
Dr. Kisfalvi Péter elmondta, hogy a programok lebonyolítására és megszervezésére 
egymillió kettőszázezer Ft költséget javasol. A helyszín a Hacienda területe legyen. A 
tulajdonosokkal szükséges egyeztetni. 
Kis Gyula javasolta, hogy a Budaörsi Városi Színházat kellene felkérni egy 
műsorszám erejéig, matiné jelleggel, vidámabb darabot látna jónak. 
Szulyovszky László népi jellegű zenekar fellépését tartotta szükségesnek. 
Szabó Lászlóné a Közösségi Ház vezetője elmondta, Hogy a Budaörsi Tanoda – 
Cigány Kisebbségi Önkormányzat – szerepeltetésére is lát lehetőséget. A 
mazsoretteket ismét szerepeltetni fogják. 
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Budaörs Kamaraerdő Részönkormányzat a Kamaraerdő Napja rendezvény 
lebonyolítására egymillió kettőszázezer Ft költséget biztosít a 
Részönkormányzat 2010. évi költségvetéséből. 
 
A Részönkormányzat egyhangúan (9 igen szavazattal) elfogadta a határozatot. 
 
 
A RÖK írásos választ kér a felvetett kérdésekre. 
 
Dr. Kisfalvi Péter elnök megköszönte a jelenlévők munkáját, és az ülést bezárta. 
 
 
 
     k.m.f. 
 
 
 
        Dr. Kisfalvi Péter  
         Elnök 
 
 

 


